

## SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

<b>Subject (科目):</b>	Music		
<b>Course Name (课程名称):</b>	Pipa for Beginners		
<b>Teacher Name (教师姓名)</b>	Rachel Jiang	<b>Phone</b>	760-215-4848
		<b>Email</b>	rachel_jng@yahoo.com
<b>Teacher's background and brief (教师及其简介):</b>	<p>Rachel Jiang is a multi-instrument musician with over 25 years of experience in music teaching. A solo pipa performer and band percussionist for the Shanghai Broadcasting Symphony, Ms. Jiang was also the drummer for the first Shanghai jazz band and for the Shanghai Female Chamber Music Ensemble. Ms. Jiang teaches at her private studio in San Diego, and her students perform all over Southern California.</p> <p>蒋丽君是一位多乐器演奏家，拥有超过 25 年的音乐教学经验。蒋女士是上海广播交响乐团的琵琶独奏家和乐队打击乐手，也是上海第一支爵士乐队和上海女子室内乐团的鼓手。蒋女士在圣地亚哥的私人工作室授课，她的学生在南加州各地演出。</p>		
<b>Course brief and Description (课程简述):</b>	<p>Students will learn the fundamentals of the pipa (Chinese lute) according to Levels 1-2 of the Shanghai Conservatory of Music guidelines.</p> <p>学生将按照上海音乐学院 1-2 级的教材上课。</p>		
<b>Course Objectives (课程目标):</b>	<p>The main objective of this course is to build students' basic knowledge of pipa performance, including basic playing techniques, performance form, and reading of Chinese sheet music (简谱).</p> <p>本课程主要目的是培养学生对琵琶演奏的基本认识，包括基本演奏技巧、表演形式、读简谱等等。</p>		
<b>Pre-requisite/Student Ages (先决要求/学生年龄要求):</b>	<p>Ages 7 and up 7 岁以上</p>		
<b>Student Evaluation / Presentation (评分方法 (演出、比赛、展示等)):</b>	<p>Student evaluation may take place via performance evaluation, as well as through formal examination at the Chinese Central Conservatory of Music's Standard Grade Examination in Irvine, CA.</p> <p>学生评估可以通过表演评估进行，也可以通过中国中央音乐学院设在加州尔湾的考级地点进行。</p>		
<b>Maximum Number of</b>	Minimum 6, Maximum 10		

<b>Students to be Enrolled</b> (最多招生人数限制):	至少 6, 至多 10			
<b>Course Fee (报名费 / 学费):</b>	<b>Registration &amp; material fee</b>	\$400/year & Pipa rental fee 琵琶租金 \$30/month (small size 儿童琵琶) \$35/month (regular size 成人琵琶)	<b>Course Time &amp; Location</b>	<b>Sundays</b> 11:30 –12:30 pm <b>Building H</b>





